
 

 
 
 
 
 
 
Datum: 23 april 2025 (11.00 – 12.30 uur) 
Locatie: Piet Nakzaal, Stadhuis Amsterdam  
Aanwezig:  
Leden:  dhr. T.R. Poppens (burgemeester Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers 

(burgemeester Uithoorn), dhr. E. Boog (burgemeester Diemen), dhr. G.E. Oude Kotte 
(burgemeester Aalsmeer), mw. S. De Roy van Zuidewijn (burgemeester Ouder-Amstel); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), dhr. A. van Dijk 
(sectormanager Brandweerzorg), dhr. R. Verwiel (concerncontroller), mw. J. Sylvester 
(Dijkgraaf Waterschap AGV), dhr. J. Steenbrink (plv. hoofdofficier), mw. A. van der Hulst 
(DPG), dhr. C. Man (eenheidsleiding politie), dhr. P. van Rossum (directeur OOV gemeente 
Amsterdam), dhr. L. Hamers (Defensie), dhr. E. Fazzi (Defensie), mw. C. Westra (VrAA) en 
mw. S. Barsom (VrAA – verslag);   

Gasten: Dhr. V. Vroegop (VrAA); 
Afwezig: Mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter). 

 

Opening 
Burgemeester Poppens zit de vergadering voor.  
 
Burgemeester de Roy van Zuidewijn van Ouder-Amstel en de heer Man die namens de 
eenheidsleiding Politie aansluit, worden welkom geheten. Zij zijn voor het eerst aanwezig 
bij deze bestuursvergadering.  

 
1. Agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda en er zijn geen verzoeken binnen gekomen om 
de agendapunten onder de stille procedure te bespreken. Er wordt ingestemd met de 
gevraagde besluiten voor de agendapunten 9 t/m 14. 
 

2. Mededelingen 

• De plv. voorzitter deelt mede dat de presentatie over crisiscommunicatie en 
communicatie middelen geagendeerd zal worden voor de vergadering van 7 juli. 

• De plv. voorzitter geeft een terugkoppeling van het Veiligheidsberaad van 17 maart 
waar o.a. is gesproken over de toekomst van civiel-militaire samenwerking (link 
naar onderzoek van algemene rekenkamer), Ambitie Klimaatveiligheid, Versterken 
weerbare samenleving en het Bestuurlijk afwegingskader voor 
samenwerkingsagenda veiligheidsregio’s. 

https://www.rekenkamer.nl/publicaties/rapporten/2025/03/04/de-derde-hoofdtaak-van-de-krijgsmacht
https://www.rekenkamer.nl/publicaties/rapporten/2025/03/04/de-derde-hoofdtaak-van-de-krijgsmacht
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• Burgemeester Boog geeft een terugkoppeling van het Bestuurlijke 
begeleidingsorgaan SAMIJ van 3 april. De VrAA is per 1 januari aangesloten bij 
SAMIJ. N.a.v. stelt de plv. voorzitter de vraag of er gesproken is over de 
verbeterpunten n.a.v. de evaluatie van het noodlottig ongeval dat juli vorig jaar 
heeft plaatsgevonden op het water van het Buiten-IJ. Burgemeester Boog geeft aan 
dat dat nog niet inhoudelijk is besproken. De plv. voorzitter doet het verzoek om 
de verbeterpunten voor een volgende vergadering te agenderen (actie). 

 
3. Concept verslag bestuursvergadering d.d. 16 december 2024 

Het bestuur stelt het conceptverslag vast.  
 
De heer Van Dijk licht n.a.v. het verslag twee punten toe: 
• Er is een slordigheid geslopen in de documenten die zijn voorgelegd over het 
toetredingsbeleid van de brandweer. In de documenten worden verschillende 
overgangsperiodes benoemd. Er wordt een overgangsperiode genoemd van vijf jaar 
startend op 1-1-2025. Maar ook de einddatum 31-12-2030. Dat is zes jaar i.p.v. de 
gewenste vijf jaar. De correcte einddatum is 1-1-2030, zoals ook opgenomen in de 
collegebrief en de oplegnotitie. De gemeenten zijn gevraagd om de einddatum van 1-1-
2030 aan te houden en te communiceren binnen de gemeenten.  
• Beantwoording vraag van BM Boog n.a.v. Dekkingsplan en de wijkgerichte aanpak 
op plekken waar het langer duurt voordat de brandweer repressief inzetbaar is. Per 
aandachtsgebied/object wordt een wijk/buurt gerichte aanpak ontwikkeld. Dit zullen in 
de basis activiteiten zijn, ingezet door de betreffende kazernes. De inzet zal zich richten 
op informeren, voorlichten en lokale oefeningen met de kazernes. 
Burgemeester Boog geeft aan dat zijn pleidooi was om dat vooral ook in samenhang te 
doen met de gemeenten.  
 
Mevrouw Sylvester geeft aan dat zij n.a.v. haar vragen over een mogelijke 
samenwerking tussen de brandweer en de RWZI in Amstelveen en hoe dierenwelzijn 
geborgd is in het lidmaatschap van de GBA, buiten de vergadering om contact zal 
leggen met de brandweer. Het actiepunt kan dan van deze actielijst worden afgevoerd.  

 
4. Vaststellen Regionaal Risicoprofiel VrAA 2025-2028, Beleidsplan Buiten Gewoon 

Veilig 2025-2028 en Regionaal Dekkingsplan BAA 2025-2028 
De heer Van Lieshout geeft een inleiding op het onderwerp. De plannen liggen ter 
vaststelling voor onder voorbehoud van een eventuele zienswijze van de 
gemeenteraad van Aalsmeer. Indien uit een eventuele zienswijze nog wezenlijke 
wijzigingen volgen dan zullen de wijzigingen nog voorgelegd worden aan het bestuur.  
 
Burgemeester Boog geeft aan dat n.a.v. de zienswijze van de gemeenteraad van 
Diemen twee aanpassingen zijn gedaan in het beleidsplan. Het verzoek was om meer 
aandacht te besteden aan het onderwerp maatschappelijke weerbaarheid. In het 
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voorwoord is daarom de zin toegevoegd: ‘Gezien de geopolitieke situatie in de wereld 
gaan we aan de slag met weerbaarheid in onze regio en in samenwerking met andere 
regio's en het rijk’. Hij ziet graag dat de aanleiding breder wordt getrokken. Het is 
namelijk niet alleen de geopolitieke situatie maar er zijn brede uitdagingen waardoor 
we aan de slag moeten met de weerbaarheid in onze regio.  
De heer van Lieshout geeft aan dat de tekst zal worden aangepast (actie). 
 
Mevrouw Sylvester deelt haar complimenten over de stukken en het gelopen proces, 
dat zorgvuldig is doorlopen.  
Burgemeester Boog vult aan dat ook de raden goed zijn betrokken, en deelt ook zijn 
complimenten hiervoor.  
 
Het bestuur:  

• Neemt kennis van de binnengekomen zienswijzen op het concept Regionaal 
Risicoprofiel VrAA 2025-2028, Beleidsplan Buiten Gewoon Veilig 2025-2028 en 
Regionaal Dekkingsplan BAA 2025-2028.  

• Stemt in met de reactie op de gegeven zienswijzen en de verwerkte wijzigingen 
naar aanleiding daarvan o.v.v. verwerking van de gemaakte opmerking over 
verbreding van de aanleiding om aan de slag te gaan met de weerbaarheid in 
onze regio. 

• Stemt in met de wijziging van het risico Militaire en statelijke dreiging naar 
Geopolitieke dreiging in het Regionaal Risicoprofiel VrAA 2025-2028. 

• Stelt het Regionaal Risicoprofiel VrAA 2025-2028, Beleidsplan Buiten Gewoon 
Veilig 2025-2028 en Regionaal Dekkingsplan BAA 2025-2028, onder 
voorbehoud van het besluit van de gemeenteraad van Aalsmeer, definitief vast 
en, met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2025. 

 
5. Financiën 

Burgemeester Heiliegers geeft een inleiding op het onderwerp en brengt zijn 
complimenten over de voorbereiding van de stukken. Het jaarverslag is dit jaar 
leesbaarder gemaakt en stelt de vraag of deze nieuwe vorm aan de verwachting 
voldoet. Daarnaast heeft er twee jaar discussie plaatsgevonden over de 
indexatiesystematiek en is het gelukt om daar nu overeenstemming over te bereiken.  
 
De leden van het bestuur delen hun complimenten over de helderheid van de stukken. 
 
Burgemeester Boog doet de oproep om goed aan het begin van een raadsperiode 
meerjarig te kijken of er extra geld nodig is. Om te voorkomen dat er jaarlijks extra 
budget aangevraagd moet worden. Hij hoopt dat met de nieuwe indexatiesystematiek 
er meer rust op dit vlak volgt.  
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Burgemeester Poppens geeft aan vorig jaar ook aandacht te hebben gevraagd voor het 
voorspelbaarder plannen en het maken van realistischere prognoses. Door tijdig de 
juiste management informatie beschikbaar te hebben kan eerder worden bijgestuurd. 
De heer Verwiel geeft aan dat er jaarlijks vier ijkmomenten zijn waarop bijsturing kan 
plaatsvinden. De rapportages worden ook gedeeld met de portefeuillehouder 
Financiën. Ook wordt gewerkt aan het begrotingsproces waardoor ook het goed 
vooruitkijken een plek krijgt. Daarnaast is met de overeenstemming over de 
indexatiesystematiek duidelijkheid gecreëerd naar de gemeenten toe. Tenslotte zijn 
we bezig met de vervanging van het financiële systeem om de informatiepositie te 
versterken. 
 
De plv. voorzitter vraagt om een toelichting op de weerstandsratio dat aan de 
onderkant van de bandbreedte zit. 
De heer Verwiel geeft aan dat een buffer beschikbaar is maar het zaak blijft om een 
vinger aan de pols te houden. Het is de bedoeling om het als schommelfonds te 
gebruiken. 
 
De heer Van Rossum deelt mede dat binnen de gemeente Amsterdam aan alle 
begrotingsonderdelen is gevraagd om 5-10% bezuinigingen in kaart te brengen. Daar is 
VrAA op dit moment buiten gehouden. Een ander punt is de afspraak die met VrAA is 
gemaakt om periodiek een korte rapportage op te stellen over de inzet van de 
middelen (resultaat en planning) die zijn toegekend door gemeente Amsterdam voor 
duurzame inzetbaarheid.  
Mevrouw Westra geeft aan dat er op dit moment wordt gewerkt aan een eerste 
rapportage en gedeeld zal worden met het bestuur voor de vergadering van 7 juli 2025 
(actie).  
 
De heer Verwiel geeft aan dat er in de aanbiedingsbrief nog een alinea wordt 
toegevoegd over de analyse van de inkoop onrechtmatigheid.  
Burgemeester Boog merkt op dat de eerste zin van de laatste paragraaf over de 
indexering van de historische budgetten, niet klopt. Ook deze zin zal worden aangepast 
(actie). 

 
a. Voorlopige jaarstukken 2024 inclusief voorstel resultaatbestemming 

Het bestuur: 

• Stemt in met de concept jaarstukken 2024 (jaarverslag en jaarrekening) van 
de Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland, met inachtneming van een 
voorlopig resultaat van €1,457 miljoen negatief. Onder voorbehoud van 
mogelijke wijzigingen voorkomend uit de accountantscontrole. 

• Stemt in met de onttrekking van het resultaat 2024 van €1,457 miljoen 
(onder voorbehoud van accountantscontrole) uit de algemene reserve. 
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• Stemt in met het proces voor verdere behandeling van de jaarstukken 2024: 
De voorlopige jaarstukken 2024 vóór 28 april a.s. ter informatie aan de 
gemeenteraden te versturen, met de aantekening daarbij dat de 
jaarrekening nog niet is voorzien van een accountantsverklaring.  

o De voorgenomen onttrekking van het resultaat 2024 van €1,457 
miljoen (onder voorbehoud van accountantscontrole) aan de 
algemene reserve, voor te leggen aan de raden van de deelnemende 
gemeenten voor een zienswijze. 

o De definitieve vaststelling van de jaarrekening op 7 juli 2025. De 
jaarstukken zullen vervolgens vóór 15 juli 2025 worden aangeboden 
aan de Provincie Noord-Holland; 

• Besluit dat de vorm, zoals het jaarverslag 2024 is opgesteld, voldoet aan de 
verwachtingen. 

b. Begrotingswijzigingen 2025 
Het bestuur stemt in: 

• met het Begrotingswijzigingen 2025.  

• met het proces voor verdere behandeling: 
o De bestuurlijke portefeuillehouder Financiën te mandateren de 

voorgestelde begrotingswijzigingen 2025, al dan niet voorzien van 
eventuele wijzigingen, namens het Dagelijks Bestuur voor te leggen 
aan de raden van de deelnemende gemeenten ter zienswijze.  

o De raden, middels bijgaande conceptbrief o.v.v. verwerking van de 
gemaakte opmerkingen, te verzoeken, conform de wettelijke 
termijn van 12 weken vóór 16 juli 2025, hun zienswijze kenbaar te 
maken. 

c. Ontwerp programmabegroting 2026-2029 
Het bestuur stemt in: 

• met het Ontwerp Programmabegroting 2026-2029.  

• met het proces voor verdere behandeling: 
o De bestuurlijke portefeuillehouder Financiën te mandateren het 

Ontwerp Programmabegroting 2026-2029, al dan niet voorzien van 
eventuele wijzigingen, namens het Dagelijks Bestuur voor te leggen 
aan de raden van de deelnemende gemeenten ter zienswijze.  

o De raden, middels bijgaande conceptbrief, te verzoeken, conform de 
wettelijke termijn van 12 weken vóór 16 juli 2025, hun zienswijze 
kenbaar te maken. 

 
d. Indexatiesystematiek VrAA 

Het bestuur stemt in met de Nota indexatiesystematiek 2026 VrAA, met een 
ingangsdatum van 1 januari 2025 en de eerst toepassing op de begroting van 2026.  

 
6. Bestuurlijke opdracht Programma Weerbaarheid VrAA 



  

6 
 

Tijs van Lieshout geeft een inleiding op het onderwerp. Aan de oplegnotitie is een extra 
besluit toegevoegd. Het bestuur wordt gevraagd om in te stemmen met de inrichting 
van een ‘Bestuurlijk Afstemmingsoverleg Weerbaarheid (pre-BT)’ waarin de BT-leden 
maandelijks worden bijgepraat over de voortgang van het programma. 
 
Burgemeester Heiliegers geeft aan in te kunnen stemmen met de voorgelegde 
besluiten en pleit ervoor om naast het pre-BT een tweede ring vormen. Daarnaast mist 
hij in de bestuurlijke opdracht onder het rijtje met sectoren, de zorgsector.  
 
Burgemeester Boog doet het verzoek om in de bestuurlijke opdracht scherper te 
beschrijven dat wat we van de samenleving verwachten en hoe we de gemeenschap 
activeren. Nu staan de handelingsperspectieven en wat wij gaan organiseren 
beschreven terwijl het juist gaat om de omslag in de weerbaarheid van de 
samenleving. Daarnaast vraagt hij aandacht voor de bewustwordingscampagne en het 
feit om daar één lijn in te trekken. De hoop is dat dat nationaal zal plaatsvinden maar 
het is goed om dat in ieder geval regionaal te doen waarbij de VrAA dan een 
coördinerende rol heeft. Tenslotte mist hij juist de punten die expliciet bij de 
gemeenten liggen, denk aan het netwerk met de bewoners. 
 
Burgemeester De Roy van Zuidewijn geeft aan dat het goed zou zijn op één centraal 
punt voorbeeldcommunicatie te ontwikkelen die gelijktijdig en gelijkluidend geuit 
kunnen worden door de gemeenten.  
 
De heer Van Rossum geeft aan dat VrAA een duidelijke overstijgende en verbindende 
rol heeft en dat daarnaast gemeenten ook een eigen rol op dit punt hebben. Het is 
goed om te kijken hoe dat in elkaar gevlochten kan worden.  
 
De plv. voorzitter geeft aan dat in zijn gemeente een collegevoorstel wordt voorbereid 
waarin de bedrijfscontinuïteit breder wordt gemaakt dan alleen ICT. Hij heeft gevraagd 
dit voorstel af te stemmen met de andere gemeenten.  
 
Mevrouw Van der Hulst stelt n.a.v. de flexibele schil voor, om de GGD wel structureel 
te laten aansluiten.  
De heer Poppens vult aan dat het goed zou zijn om ook de politie en het OM aan het 
vaste team toe te voegen.  
 
De heer Van Lieshout geeft aan alle genoemde punten mee te nemen in de nieuwe 
versie van de bestuurlijke opdracht. Synchronisatie van communicatie uitingen is 
belangrijk. Tijdens de coronapandemie is gebruik gemaakt van de ambtelijk capaciteit 
van gemeente Amsterdam om plannen te maken die vervolgens gedeeld werden met 
de andere gemeenten zodat gelijktijdigheid en vertaling naar de eigen gemeenten kon 
plaatsvinden.  
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Burgemeester Oude Kotte geeft aan graag te willen spreken van afstemming. 
Gemeenten hebben een eigenstandige verantwoordelijkheid. Halverwege april hebben 
de inwoners van Aalsmeer en Kudelstaart een brief ontvangen over Zelfredzaam bij 
grootschalige en langdurige stroomuitval. Hij zal de brief delen met de aanwezigen 
(actie).  
 
Mevrouw Sylvester vraagt op welke manier het Waterschap samen kan optrekken als 
het gaat om risicocommunicatie.  
De plv. voorzitter stelt voor om de programmamanager bij het Waterschap te 
koppelen aan de coördinator binnen VrAA (actie).   
 
Het bestuur: 
• stemt o.v.v. verwerking van de gemaakte opmerkingen in met de opdracht voor 
het Programma Weerbaarheid VrAA zoals beschreven in meegestuurde notitie. 
• stemt in het kader van governance en op basis van de ervaringen uit de 
coronacrisis en de opvang van Oekraïense vluchtelingen, in met de inrichting van een 
‘Bestuurlijk Afstemmingsoverleg Weerbaarheid (pre-BT)’ waarin de BT-leden 
maandelijks worden bijgepraat over de voortgang van het programma (conform het 
crisisplan, vastgesteld door dit bestuur in december 2024). Uitwerking hiervan volgt 
z.s.m. 

 
7. Regionale Bluswatervoorziening 

De heer Van Dijk geeft een inleiding op het onderwerp. Hij dankt de stakeholders voor 
de fijne samenwerking.  
 
Burgemeester Heiliegers doet het verzoek om de zin over het fort op pagina 16 in de 
analyse van het bluswaterrisico te wijzigen (actie). 

  
Het bestuur: 
• Onderschrijft de conclusie (a) en aanbeveling (b) van de Analyse Bluswaterrisico 
2025; 

o Brandweer Amsterdam-Amstelland (BAA) acht de bluswaterrisico-objecten 
in de regio afdoende geadresseerd.  
o Met de inzichten uit de risicoanalyse stelt BAA een regionale Handreiking 
Bluswatervoorziening & Bereikbaarheid op.  

• Onderschrijft de uitgangspunten van de Meerjarenvisie Toekomstbestendige 
Bluswatervoorziening.  
• Besluit om bovenstaande regionaal te implementeren en dit besluit voor 
vaststelling door te geleiden naar de Colleges. 

 
8. Vaststellen portefeuilleverdeling Bestuur VrAA 
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Het bestuur stemt in met de nieuwe portefeuilleverdeling Bestuur VrAA. Aan het 
overzicht met overleggen wordt nog de plaatsvervanger voor het Veiligheidsberaad 
toegevoegd. 
 
Rondvraag 

• Burgemeester Boog vraagt om een keer de evaluatie van de corona-pandemie met 
elkaar te bespreken. Er wordt afgesproken dat in een volgende vergadering het 
onderwerp wordt geagendeerd waarbij zal worden stilgestaan bij de evaluatie en 
de vraag of we klaar zijn voor een volgende pandemie. Dit zal een coproductie zijn 
van GHOR en VrAA (actie).  

 
Stille procedure 
 
9. Vaststellen geactualiseerde NRGA en ARBAA 

Het bestuur stelt de hoofdstukken van de NRGA-VrAA en ARBAA vast. 
 

10. Archief: Aansluiten VrAA bij Selectielijst e-mailbewaring 2024 
Het bestuur  

• neemt kennis van de selectielijst E-mailbewaring gemeenten en 
intergemeentelijke organen 2024 (bijlage 1). 

• Stemt in met het, per eerst mogelijke gelegenheid, aansluiten bij de Selectielijst 
E-mailbewaring gemeenten en intergemeentelijke organen 2024. 

• Stemt in met het met terugwerkende kracht van toepassing verklaren van deze 
selectielijst per 1 januari 2025. 

 
11. Vaststellen geactualiseerde Rampbestrijdingsplannen 

Het bestuur stemt in met:  

• De geactualiseerde rampbestrijdingsplannen vast te stellen van de 11 genoemde 
inrichtingen. 

• het intrekken van de rampbestrijdingsplannen van de inrichtingen AEB, Chemtura,  
Nuon, Rutgers Resins en VCK. 

 
12. Termijnagenda en overzicht acties 

Het bestuur neemt kennis van de termijnagenda 2025 en het overzicht van de acties. 
 

13. Correspondentie- en TKN lijst (Zorgrisicoprofiel Amsterdam-Amstelland en wijziging 
IBGS (BOE/GOE) 
Het bestuur neemt kennis van de correspondentielijst en de TKN lijst.  
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


